

## Launch of two ultra-low-cost Flair Airline routes between Québec City and Halifax and Edmonton

- **Flair is the first ultra-low-cost airline to operate out of Quebec City.**
- **The route to Halifax started operating today, June 8, when it connected Quebec City to the Maritimes. It includes three weekly flights (Tuesdays, Thursdays, and Friday) with one-way tickets starting at \$49 taxes and fees included.**
- **Service to Edmonton will be available starting July 7, 2023, twice a week (Mondays and Fridays) with one-way tickets starting at \$59, taxes and fees included.**

QUEBEC CITY, Quebec (June 8, 2023) – Today, Flair Airlines, Canada's everyday low-fare airline, announced the launch of its new two-way routes that connect, in both directions, Quebec City with Halifax, starting today, and Quebec City with Edmonton starting on July 7, with fares starting at \$49.

With the launch of these two new routes, Flair Airlines is extending its low-cost travel options to passengers at Québec City Jean-Lesage International Airport and, more broadly, to the residents of Quebec City. Flair understands the importance of connecting communities and these routes are designed to bridge the gap between Edmonton, Quebec City and Halifax – strengthening leisure and business tourism across the country.

"The province of Quebec is an important part of our mission to provide affordable travel for all Canadians, and today we are proud to launch two new low-cost routes that will connect Quebec City to the east and west of the country," said Garth Lund, Chief Commercial Officer, Flair Airlines. This partnership with Québec city Jean-Lesage International Airport strengthens Flair's presence in the province, and even more, will facilitate quick and low-cost access to travel for Quebec and Canadian consumers. We look forward to continuing our collaboration and look forward to connecting the people of Quebec City, Halifax and Edmonton."

"We are delighted to welcome Flair Airlines to YQB today. People in Quebec City and throughout the eastern part of the province can now take advantage of Flair's affordable flights and network. These new direct flights to Halifax and Edmonton are in response to public demand, and in line with our objective of offering even more options to local travellers, as well as being a direct gateway for tourists to the magnificent Quebec City region. We extend a warm welcome to Flair, as well as to passengers flying in from Halifax and Edmonton," said Stéphane Poirier, President and CEO of Québec City's Jean Lesage International Airport."

All routes can be booked on the <https://www.flyflair.com> website.

### About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's first ultra-low-cost and greenest airline. Its mission is to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With a growing fleet of Boeing 737 aircraft, Flair serves more than 35 cities in Canada, the United States, Mexico, and the Caribbean. For more information, please visit [www.flyflair.com](http://www.flyflair.com).

### Media Relations

[media@flyflair.com](mailto:media@flyflair.com)

## Lancement des deux liaisons à très bas prix de Flair Airlines reliant Québec à Halifax et Edmonton

- **Flair est la première compagnie aérienne à très bas prix à opérer depuis la capitale nationale.**
- **Le service vers Halifax est assuré dès aujourd'hui, avec le premier avion Flair reliant Québec aux maritimes. Il comprend trois vols hebdomadaires (mardis, jeudis et vendredis) avec des billets aller simple à partir de 49 \$ taxes et frais compris.**
- **Le service vers Edmonton sera lui assuré dès le 7 juillet 2023, deux fois par semaine (lundis et vendredis) avec des billets aller simple à partir de 59 \$ taxes et frais compris.**

QUÉBEC, Québec (le 8 juin 2023) – Aujourd'hui, Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne de tous les jours à très bas prix, annonce la mise en service de ses deux nouvelles liaisons aériennes qui relient dans les deux sens, Québec et Halifax dès aujourd'hui, ainsi que Québec et Edmonton dès le 7 juillet 2023, avec des tarifs à partir de 49 \$.

Avec le lancement de ces deux nouvelles liaisons aériennes, Flair Airlines étend son offre de voyage à petits prix aux passagers de l'Aéroport international Jean-Lesage de Québec et plus largement, aux résidents de la ville de Québec. Flair comprend l'importance de relier les communautés en leur offrant des options de déplacements à bas prix et sans heurts. Ces deux nouvelles liaisons aériennes répondent à la demande de combler la distance entre Edmonton, Québec et Halifax; renforçant ainsi le tourisme de loisir et d'affaires à travers le pays.

« La province de Québec occupe une large part dans notre mission d'offrir des voyages abordables à tous les Canadiens, et c'est avec fierté que nous donnons aujourd'hui le coup d'envoi de deux nouvelles liaisons à petits prix qui permettront de relier la ville de Québec à l'Est et à l'Ouest du pays, précise Garth Lund, directeur commercial de Flair Airlines. Ce partenariat avec l'Aéroport international Jean-Lesage de Québec vient renforcer la présence de Flair dans la province, et viendra considérablement faciliter l'accès rapide et à bas prix aux déplacements pour le consommateur québécois et canadien. Nous nous réjouissons à l'idée de poursuivre notre collaboration et avons hâte de connecter les habitants de Québec, Halifax et Edmonton. »

« Nous sommes très heureux d'accueillir Flair Airlines à YQB aujourd'hui. Les habitants de Québec et de tout l'est de la province peuvent maintenant profiter de l'offre de vols à prix abordables et du réseau de Flair. Ces nouveaux vols directs vers Halifax et Edmonton répondent à une demande de la population et s'inscrivent en droite ligne avec notre objectif d'offrir toujours plus d'options aux voyageurs d'ici en plus d'être une porte d'entrée directe pour les touristes sur la magnifique région de Québec. Nous souhaitons la plus chaleureuse des bienvenues à Flair ainsi qu'aux passagers d'Halifax et d'Edmonton qui prendront leurs vols pour venir nous visiter. », déclare Stéphane Poirier, président et chef de la direction de l'Aéroport international Jean-Lesage de Québec.

Tous les itinéraires peuvent être réservés sur le site <https://www.flyflair.com>

### À propos de Flair Airlines

Flair Airlines est la première compagnie aérienne à très bas prix et la plus écologique du Canada. Sa mission est d'offrir des voyages aériens abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Flair Airlines dessert plus de 35 villes au Canada, aux États Unis, au Mexique et dans les Caraïbes. Pour plus d'informations, veuillez consulter le site [www.flyflair.com](http://www.flyflair.com).

### Relations avec les médias

media@flyflair.com